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Referat fra generalforsamlingen den 19. april 2014 
 
Der mødte 31.  
 
Formanden bød velkommen, hvorefter han gik over til dagsordenen. 
 
Punkt 1: Valg af dirigent 
 
Bestyrelsen foreslog Ole Kristiansen der blev valgt. 
 
Dirigenten takkede for valget og konstaterede, at generalforsamlingen var lovligt indvarslet efter 
foreningens vedtægter.  
 
Punkt 2: Formandens beretning – vedlagt. 
 
Der var ingen bemærkninger til formandens fyldige beretning der blev godkendt med akklamation.  
 
Punkt 3: Indkomne forslag – der var ingen forslag. 
 
Punkt 4: Forelæggelse af regnskab - vedlagt 
 
Kassereren gennemgik foreningens regnskab – der blev godkendt uden bemærkninger. 
 
Punkt 5: Kontingentforhøjelse 
 
Formanden oplyste, at der fremover kan forventes større udgifter til bl.a. vejene, grøfterne samt 
afvandingsrørledningen i den østlige side af Brøndbjerggårdsvej, hvorfor der fremover kan forventes større 
vedligeholdelsesudgifter. 
Derfor bestyrelsens forslag til en stigning på 50 kr. årligt til 500,- kr. pr. 15. april 2015. 
Forslaget blev enstemmigt vedtaget. 
 
Punkt 6: Valg af bestyrelsesmedlemmer. 
 
Anthon Hald og Søren Kveiborg blev genvalgt med akklamation. 
 
Suppleanter: 
Ken B. Sand genvalgt som 1. suppleant og Per Nielsen som 2. suppleant 
 
Punkt 7: Valg af revisor.  
 
Niels Ledgaard genvalgt. 
 
Suppleant:  
Grethe Korthsen genvalgt. 
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Punkt 8: Eventuelt 
 
50 års jubilæum i Limfjordens Perle. 
Søren Kveiborg orienterede om det foreløbige program til jubilæumsfesten den afholdes lørdag den 5. juli 
kl. 1300 til ?? på foreningens grund ved fjorden. 
Søren omdelte et program der beskriver arrangementet. Programmet kommer på hjemmesiden og bliver 
opsat i foreningsskabet. 
Tilmelding skal ske senest den 28. juni.    
 
Peder Bloch-Poulsen orienterede omkring vandværket, der har været i gang med en omfattende 
udskiftning af rørledningen. Der mangler nu kun udskiftning i Kongørnen. 
Det bevirker, at der nu ingen vandspild er. 
Vandet, der købes i Sejlflod, aflæses 1 gang årligt i okt./nov. måned 
 
Jørn Simonsen, Pilevej 2, havde forinden generalforsamlingen pr. mail orienteret om, at han ville flytte 
vejen lidt mod vest for enden af Færgehuset, hvilket han ville orientere om på generalforsamlingen.  
Jørn Simonsen omdelte 1 foto samt en skitse der viste den nuværende placering af vejen.  
Han forklarede, at grunden til han at ville flytte vejen (der ligger på hans grund ) er, at de vil nedrive 
garagen og bygge en handicapvenlig vinkel på ved husets vest ende. 
Han havde været i kontakt med teknisk forvaltning der havde oplyst, at der intet var til hinder for en mindre 
regulering. 
Jørn Simonsen mente i øvrigt, at vejen nok i tidens løb havde forskubbet sig lidt mod øst. 
Reguleringen ligger indenfor 1 meter. 
Han har bestilt landmåler til at afsætte grunden, hvorefter han vil regulere vejen. 
Der udspandt sig nogen polemik omkring emnet. 
Sekretæren oplyste, at der muligvis i tidens løb var sket en mindre regulering, men opfordrede til, at 
foreningen og Jørn Simonsen samarbejdede for at finde en løsning på spørgsmålet, hvilket medlemmerne 
accepterede. 
 
 
Dirigenten konstaterede, at der ikke var flere der ønskede ordet. Han takkede bestyrelsen for det store 
ulønnede arbejde de udfører, og medlemmerne kvitterede med akklamation. 
 
Dirigenten takkede for en god generalforsamling. 
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Efter generalforsamlingen konstituerede bestyrelsen sig med: formand Anthon Hald, kasserer Bente 
Vedsø, sekretær Jørgen Malgo Jensen, bestyrelsesmedlemmer Søren Kveiborg og Janne Wibling. 
 
Jørgen Malgo Jensen, 
Sekretær 
 


